



Support **IIMSAM** Support Life!

**Inter-Governmental Observer to the United Nations Economic and Social Council**

المراقب الدولي الحكومي للمجلس الاقتصادي والاجتماعي التابع للأمم المتحدة

**“There are people in the world so hungry that God cannot appear to them except in the form of bread”**

"Hay personas en el mundo tan hambrientas que Díos no puede a parecerles a ellos más que en la forma de pan"

" Il y a des gens dans le monde qui sont si affamés que Dieu ne peut leur apparaitre que sous la forme d'un pain."

**Gandhi**

<<>>

## IIMSAM OFFICIAL PRESS RELEASE

**UAE SUPERSTAR SINGER ICON  
HUSSAIN AL JASSMI JOINS  
IIMSAM**

**AS ITS GOODWILL AMBASSADOR  
IN SUPPORT OF THE UNITED  
NATIONS MILLENNIUM  
DEVELOPMENT GOALS  
(MDGs#1 Eradicate Extreme  
Poverty & Hunger)**



Source: Photo Mr. Jassmi's Agent.

(IIMSAM New York, Headquarter 4<sup>th</sup> of January 2010) The Distinguished Award-winning songwriter, singer, musician and UAE Icon **Hussain Al Jassmi** has been designated by The

**“There are people in the world so hungry that God cannot appear to them except in the form of bread”**

"Hay personas en el mundo tan hambrientas que Díos no puede a parecerles a ellos más que en la forma de pan"

" Il y a des gens dans le monde qui sont si affamés que Dieu ne peut leur apparaitre que sous la forme d'un pain."

"هناك كثير من البشر يتضورون جوعا في العالم، حتى إن رحمة الله لا يمكن أن تظهر لهم إلا في شكل خبز"

**المهاتما غاندي**

<<>>

**بيان صحفي رسمي من مركز IIMSAM**

**المطرب السوبر ستار الإماراتي حسين الجسمي**

**ينضم لمركز IIMSAM**

**سفيرا للنوايا الحسنة لدعم أهداف منظمة الأمم**

**المتحدة الإنمائية للألفية**

**(أول الأهداف الإنمائية للألفية هو القضاء على الفقر**

**المدقع والجوع)**



المصدر: الصورة من وكيل السيد / حسين الجسمي.

(مركز IIMSAM نيويورك، المقر الرئيسي في الرابع من يناير 2010) تم اختيار الشاعر والمغني والموسيقي الإماراتي حسين

Intergovernmental Institution for the Use of Microalgae Spirulina Against Malnutrition<sup>1</sup> as a Goodwill Ambassador with a focus supporting the United Nations Millennium Development Goals (MDGs) and IIMSAM's Mandate to use Spirulina to fight severe malnutrition in developing countries. **Hussain Al Jassmi's** activism has been pivotal in visiting and supporting the special needs students all over the Arab world who occupy special place in his heart. His career as a recording artist has reflected his concern with humanitarian issues.

He has also participated in "Layali Febrayer" in Kuwait where he attended as a guest of honour in the international celebration of the Palestinian commissariat in Paris which was held with the participation of the world stars to support the children of "Gaza". **Hussain Al Jassmi** has been recognized as one of the superstars of the Arab world for over 10 years. In addition to several Festivals in Bahrain, Syria, Lebanon and Egypt he was the first Arab artist to sing in the famous Lido Hall in Paris, and has appeared on other theaters in Paris, London, Cannes, Geneva and Marbella. In addition to the Arab and world festivals, Al Jassmi has participated in many local events throughout the year 2009 whereby he concluded the third season for the festival of "Shaer Al Malyon" on Abu-Dhabi TV, he also has participated in the end festival of "The Almeedan" program sponsored by his highness Sheikh Hamdan Bin Mohamad Al Maktoum the crown prince of Dubai, as he also participated in the operetta "Sittoun Men Zahab" for Sakr el Arab to honour his Excellency Sheikh Sakr El Nouaimy ruler of The Ras El Khaima Emirate.

**Hussain Al Jassmi**, has been a recipient of various distinguished awards among some selected ones are: First position for video clip 'Bawadaak' in Video clip festival 2003, Best Gulf Artist in Oscar Poll in Egypt in 2004-2005, Bestowed upon the title 'Youth Ambassador' 2006 by the League of Arab States, Was bestowed upon the title 'Singer of the Arabs' in 2007 and the award of the Best Arabic Son for his 'W Bahibek Wahashtiny', He was also awarded an appraisal prize as the best Arab artist

الجسمي الحائز على جائزة الأورد من قبل المؤسسة الحكومية الدولية لاستخدام الطحالب السبيرولينا في مكافحة سوء التغذية<sup>(2)</sup> كسفير للنوايا الحسنة، مع التركيز على دعم أهداف الأمم المتحدة الإنمائية الألفية (MDGs)، وعلى مهمة مركز IIMSAM باستخدام السبيرولينا لمكافحة سوء التغذية الحاد في البلدان النامية. يتركز نشاط **حسين الجسمي** محوريا على زيارة ودعم الطلاب ذوي الاحتياجات الخاصة في جميع أنحاء العالم العربي الذين يحتلون مكانة خاصة في قلبه. مسيرته كفنان كبير تعكس قلقه إزاء القضايا الإنسانية.

وقد شارك أيضا في "ليالي فبراير" في الكويت حيث كان ضيف شرف الاحتفال الدولي للمفوضية الفلسطينية في باريس الذي عقد بمشاركة نجوم العالم لدعم أطفال "غزة". وحسين الجسمي نجم من نجوم الفن في العالم العربي لأكثر من 10 أعوام. بالإضافة إلى اشتراكه في العديد من المهرجانات في البحرين وسوريا ولبنان ومصر، فقد كان أول فنان عربي يغني في قاعة الليدو الشهيرة في باريس، وقد ظهر أيضا على مسارح أخرى في باريس، ولندن، وكان وجنيف وماربيللا. بالإضافة إلى اشتراكه في المهرجانات العربية والعالمية، فقد شارك الجسمي في العديد من المناسبات المحلية خلال عام 2009، حيث اختتم الموسم الثالث لمهرجان "شاعر المليون" على تلفزيون أبو ظبي، كما شاركت في المهرجان الختامي "البرنامج الميدان" برعاية سمو الشيخ حمدان بن محمد آل مكتوم ولي عهد دبي، وشارك أيضا في أوبريت "ستون من ذهب" لصقر العرب على شرف معالي الشيخ صقر النعيمي، حاكم إمارة رأس الخيمة.

ولقد حصل الفنان **حسين الجسمي** على العديد من الجوائز المتميزة، من بينها: المركز الأول لفديو كليب 'بودعك' في مهرجان الأغنية المصورة عام 2003، أفضل فنان خليجي في استطلاع أوسكار في مصر في عام 2004-2005، وقد لقبته جامعة الدول العربية 'سفير الشباب' لعام 2006، كما أطلق عليه لقب 'مطرب العرب' في عام 2007 وجائزة أفضل أغنية عربية لأغنيته "وبحك وحشتيني"، كما حصل على جائزة أفضل فنان عربي لمجمل أعماله السنوية في

<sup>1</sup> IIMSAM is an intergovernmental organization registered under United Nations Treaty Series No. 37542-37543 (June 12, 2001) per Article 102 of the UN Charter. IIMSAM was granted Consultative Observer Status with the UN Economic and Social Council in accordance with Resolution No. E/2003/212 (Mar. 5, 2003). IIMSAM has a *De Facto* Diplomatic status in U.S. soil.

<sup>2</sup> مركز IIMSAM منظمة حكومية دولية مسجلة في إطار سلسلة معاهدات الأمم المتحدة رقم 37542-37543 ( 12 يونيو / حزيران 2001) بموجب المادة 102 من ميثاق الأمم المتحدة. وقد مُنح مركز IIMSAM صفة المراقب الاستشاري لدى المجلس الاقتصادي والاجتماعي التابع للأمم المتحدة وفقا للقرار رقم E/2003/212 (5 مارس / آذار 2003). لمركز IIMSAM مقر دبلوماسي فعلي على الأراضي الأميركية.

for his annual works by the ART festival for year 2009. His fans bestowed on him the title "The Sensitive Artist" through he Internet, especially after he launched his song 'Ana Al Shaki'. The magazine "Zahrat Al Khaleej" has honoured him through its 30<sup>th</sup> anniversary and has awarded him the decoration of the best Arab artist of the year, and has given him the name "The Emperor of the Arab song" that his fans adored.

As an **IIMSAM Goodwill Ambassador** he will advocate for the use of Spirulina in fighting severe malnutrition worldwide as well as support IIMSAM's goals and mandate by assisting IIMSAM in the gathering of resources to implement its programmes worldwide and making IIMSAM a household name in the GCC & throughout the Arab Region. **The Dar al Muamineen IIMSAM Centre in The Republic of Kenya** uses Spirulina to eradicate deprivations and diseases resulting from undernourishment amongst disabled children and others suffering from malnutrition and HIV/Aids.

### WHAT THE UN SAYS ABOUT SPIRULINA

"There is a need for both national governments and governmental organizations to re-evaluate the potential of Spirulina to fulfill both their own food security needs as well as a tool for their overseas development emergency relief efforts"- **The UN-Food and Agriculture Organisation (FAO) Report on Spirulina 2008**

"For WHO, Spirulina represents an interesting food for multiple reasons, rich in iron and protein, and is able to be administered to children without any risk. We at WHO consider it a very suitable food" - **United Nations World Food Organization (WHO), Geneva, Switzerland June 8Th, 1993**

Spirulina- was declared by the **United Nations World Food Conference of 1974** as the best food for the future-



IIMSAM Photo 2009© From: The IIMSAM Dar al Muamineen Centre, Kenya

مهرجان الإية آر تي السنوي لسنة 2009. وقد لقبه معجبهه عبر الانترنت بلقب "الفنان الحساس"، وخصوصا بعد ظهور أغنيته "أنا الشاكي". وقد قامت مجلة "زهرة الخليج" بتكريمه في الذكرى الثلاثين لتأسيسها، ومنحته وسام أفضل فنان عربي في السنة، ومنحته أيضا لقب "إمبراطور الأغنية العربية"، ذلك اللقب الذي أحبه معجبهه.

وباعتباره سفيرا للنوايا الحسنة لمركز IIMSAM، سيقوم الفنان حسين الجسمي بالدعوة لاستخدام السبيرولينا في مكافحة سوء التغذية الحاد في جميع أنحاء العالم، وكذلك دعم أهداف ومهمة مركز IIMSAM عن طريق مساعدة مركز IIMSAM في جمع الموارد اللازمة لتنفيذ برامجه في جميع أنحاء العالم، وكذلك نشر اسم وأهداف مركز IIMSAM في دول مجلس التعاون الخليجي، وفي جميع أنحاء المنطقة العربية. ويستخدم مركز دار المؤمنين التابع لمركز IIMSAM في جمهورية كينيا السبيرولينا للقضاء على الحرمان والأمراض الناتجة عن سوء التغذية بين الأطفال المعوقين، وغيرهم يعانون من سوء التغذية وفيرس نقص المناعة البشرية / الايدز.

### تعليقات الأمم المتحدة حول السبيرولينا

"هناك حاجة لأن تقوم كل من الحكومات الوطنية والمنظمات الحكومية الدولية بإعادة تقييم قدرة السبيرولينا على تحقيق احتياجاتهم من الأمن الغذائي، وكذلك توفير أداة لتحقيق جهودهم التنموية المبذولة للاستجابة لحالات الطوارئ" - برنامج الأمم المتحدة للأغذية والزراعة منظمة (فاو) تقرير عن السبيرولينا 2008

"السبيرولينا تمثل لمنظمة الصحة العالمية غذاء مهم لعدد من الأسباب، فهو غني بالحديد والبروتين، ويمكن أن يتناوله الأطفال دون أي مخاطر. ونحن في منظمة الصحة العالمية نرى إنه غذاء مناسب جدا" - الأمم المتحدة منظمة الصحة العالمية (WHO)، جنيف، سويسرا، 18 يونيو / حزيران 1993

وقد أعلن مؤتمر الأغذية العالمي التابع لمنظمة الأمم المتحدة لعام 1974 أن السبيرولينا أفضل غذاء للمستقبل،



صور مركز IIMSAM ©2009 من: مركز دار المؤمنين التابع لمركز IIMSAM في جمهورية كينيا

For further Inquiries Please Contact: Public  
Relations Outreach Unit.

Attn: Ms. Erin Moore, Jr. Adviser

[moore@iimsam.org](mailto:moore@iimsam.org)

[www.iimsam.org](http://www.iimsam.org)

للاستفسار وللحصول على المزيد من المعلومات يرجى الاتصال مع: وحدة

توعية العلاقات العامة.

عناية: الأتسة / إيرين مور، مستشار مبتدئ

[moore@iimsam.org](mailto:moore@iimsam.org)

[www.iimsam.org](http://www.iimsam.org)